
Zápis ze zasedání Akademického senátu Fakulty informatiky 

konaného dne 25. 5. 2017 od 13:00 v místnosti D1 FI, spojeného se shromážděním 
akademické obce 

Přítomní členové senátu 

František Blahoudek, Ivana Černá, Vlastislav Dohnal, Barbora Kozlíková, Mojmír Křetínský, 
Lukáš Ručka, Jan Strejček, Vladimír Štill 

Omluvení členové senátu 

Michal Kozubek 

Hosté 

Jiří Zlatuška, děkan FI; Jiří Barnat, proděkan pro studijní programy, statutární zástupce děkana; 
Petr Sojka, proděkan pro zahraniční vztahy, propagaci a kvalitu; Pavel Matula, proděkan pro 
bakalářské a magisterské studium; Petr Hliněný, proděkan pro výzkum, vývoj a doktorské 
studium; Simona Davidová, vedoucí studijního oddělení FI; Eva Hladká, vedoucí KPSK, Aleš 
Horák, vedoucí KIT; Hana Rudová, Radek Pelánek a další. 

Program: 

1. Výroční zpráva děkana FI za rok 2016 
2. Výroční zpráva senátu FI za rok 2016 
3. Změny ve složení senátu plynoucí z nového statutu FI  
4. Různé 

1. Výroční zpráva děkana FI za rok 2016 

Děkan Zlatuška předložil výroční zprávu o činnosti a hospodaření fakulty (která je přílohou 
tohoto zápisu). Dále Zlatuška zmínil, že byly navýšeny měsíčně vyplácené mzdy na úkor 
odměn, takže příjmy by nyní měly být lépe rozprostřeny v průběhu roku a hodnoty průměrných 
mezd by měly lépe odpovídat reálnému příjmu. Také zmínil situaci studijního fondu, u kterého 
sice hrozí vyčerpání, ale stipendia zůstanou zachována, lze je vyplácet i z jiných zdrojů. 
 
Následovala diskuse. Mezi tématy byly  

● počty slovenských studentů na FI (v roce 2016 stále rostly, proběhla diskuse, jestli to 
není snižováním zájmu o FI mezi českými studenty; v posledních přijímacích zkouškách 
se však významně navýšil počet uchazečů z ČR),  

● poplatky za studium pro zahraniční doktorské studenty (podle vedení má fakulta 



dostatečné mechanismy na podporu schopných doktorských studentů, nezávisle na tom, 
odkud jsou),  

● situace, kdy někteří vyučující mají problém shánět cvičící na předměty s ohledem na 
nedostatek zaměstnanců (děkan Zlatuška nevidí momentálně důvod nabírat další 
akademické pracovníky, Ivana Černá navrhla analyzovat potřeby předmětů na úrovni 
kateder, Lukáš Ručka upozornil, že cvičící z řad studentů nejsou vždy zaplaceni tak, jak 
by odpovídalo množství času, které výukou a přípravou na ni stráví – z diskuse 
vyplynulo, že to by si cvičící měli řešit s vyučujícími, katedry na to prostředky mají) 

● obsazenost průmyslového parku CERIT SP – kdo založil inkubované firmy, které to jsou 
(Petr Sojka zmínil Comprimato a CzechITas; děkan Zlatuška doplnil, že statistika o 
zakladatelích firem z řad absolventů FI není známa). 

Na závěr proběhlo schvalování výroční zprávy, všichni přítomní byli pro. 

2. Výroční zpráva senátu FI za rok 2016 

Jan Strejček předložil senátu a akademické obci zprávu o činnosti senátu, která je přílohou toho 
zápisu. Nebyly žádné připomínky. 

3. Změny ve složení senátu plynoucí z nového statutu FI  

15. 5. AS MU schválil nové vnitřní normy FI, FI tak byla první fakultou s kompletně 
aktualizovanými normami. Mimo jiné došlo k navýšení počtu senátorů. Vzhledem k tomu, že 
mandát současného senátu končí na konci letošního roku, bude do té doby senát fungovat 
v aktuálním složení a z podzimních voleb vzejde nový senát s 12 senátory. 

4. Různé 

Nebyly žádné návrhy. 

 

Zapsal Vladimír Štill 

Dne 5. 6. 2017 schválil a podepsal 

Jan Stejček 
Předseda AS FI 


